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Referat Kantineudvalg 

Forvaltning: Udvikling, Miljø og Teknik Ejendomsservice  
Møde vedr.: Kantineudvalg 
Mødested: Laksetorvet Lokale  
Mødedato: 28.08.2024 kl. 13.30 – 15.00  

Referat sendes til: Andreas K. Wahl Knudsen, Yvonne Hansen Thors Bakke, Arne Møller-

Hansen, Monika Andersen, Manne Berg Cramer (Referent), Pernille Fosgrau 
Bach 

Afbrud: Pernille Fosgrau Bach 

                  

1. Kantineudvalg 

o Pernille Fosgrau træder ind for UMT i kantineudvalget. 

o Monika meddelte hun fratræder sin plads i kantineudvalget, og dette ville være 

hendes sidste møde.  

o Så der er nu pt. 2 vakante pladser i kantineudvalget. Vi søger efter 2 nye, det er 

Social og Arbejdsmarked og Kommunikationsafdelingen. 

2. Ny kantineleder 

o Gerti er gået på pension med udgangen juni. 

o Ny kantineleder Andreas K. Wahl Knudsen. Andreas er startet 01.08.2024. Andreas 

har været ansat som kok i kantinen gennem den sidste periode. 

3. Nyt forslag til kantinekoncept præsenteres  

o Kantineudvalget synes det var gode tiltag, nu afventer vi svar fra direktionen. 

o Et par nedslag i det nye koncept 
▪ Kaffen er for dyr, vi påtænker at nedsætte den fra kr. 55,- til kr. 40,- 
▪ Vi genindfører tilbagebetaling på drikkelse i uåbnet flasker 
▪ Smørbrød skal være bedre  
▪ Nye Sandwich 
▪ Nye salater og Bowles eks. med ris og pasta 
▪ Mere Grab and Go I kantinerne 
▪ Mere sund og mere økologi 
▪ Mindre kød og mere klimavenligt mad 
▪ Flere små retter og mindre store varme retter 
▪ Nyt udvalg til møderne. 
▪ Nye åbningstider, så frokost allerede står klar fra kl. 11.00, da der er mange 

der gerne vil starte tidligt med frokost.  
▪ Økologi / klima 

• Mindre kød, mere klimavenlige råvarer 

• Mere brug af årstidens frugt og grønt 
4. Kaffeordningen  

o Kaffe, fungerer fint 

o Te, der er 42 forskellige te valgmuligheder på nuværende tidspunkt. Der aftales det 

køres ned til 10 valgmuligheder der indeholder sort te, grøn te, urtete te, frugt te, 

lakrids te og økologisk te. 
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5. Ros/Ris  

o Vanddispenser i kantinen på kasernen, trænger til at blive udskiftes. Der arbejdes 

med der kommer en ny dispenser. 

o Ønske om flere kødfrie dage, der arbejdes med flere vegetarretter, så der er 

mulighed for begge muligheder. 

o Ønske om selv at have muligheder for at blande salater, men der har også været ros 

til de færdig blandet salater. Kantinen prøver flere muligheder på denne front. 

o Ros til de nye tiltag med nye sandwich, samt ros til de små anretninger. 

6. Evt. 

o Ingen bemærkninger 

 
 
 
Udvalget består af følgende personer. 

• Manne Berg Cramer Ejendomsservice mbc@randers.dk  

• Andreas K. Wahl Knudsen, Kantinen Ejendomsservice Andreas.Kim.W.Knudsen@randers.dk  

• Arne Møller-Hansen, IT-afdelingen Arne.Moller-Hansen@randers.dk  

• Ledig snart Monika Andersen, Social og Arbejdsmarked monika.andersen@randers.dk  

• Yvonne Hansen Thors Bakke yvonne.hansen@randers.dk   

• Pernille Fosgrau Bach Udvikling, Miljø og Teknik pernille.fosgrau.bach@randers.dk  

• Ledig Kommunikationsafdelingen  
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